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College B&W

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Zwerfafval is al jaren een groot probleem in onze gemeente. Sinds ongeveer (het einde van de) 
zomer 2020 worden er steeds meer mondkapjes gedragen om de verspreiding van COVID-19 tegen 
te gaan. Eerst vrijwillig, later met een draagplicht in onder meer openbare gebouwen en winkels. 
Hoewel belangrijk voor onze gezondheid is een bijkomend negatief effect, dat er ook steeds meer 
zwerf-mondkapjes te vinden zijn in de openbare ruimte. Met name wegwerp-mondkapjes. Die 
uiteraard na gebruik in de afvalemmer moeten worden gegooid en zeker niet op straat of in de natuur. 
Dat is niet alleen lelijk, het is ook zeer onwenselijk; Het is slecht voor het milieu, slecht voor dieren.

Hoewel zwerf-mondkapjes helaas overal te vinden zijn, zijn de concentraties zwerf-mondkapjes op 
diverse ‘hotspots’ zoals bijvoorbeeld het NS-station en winkelcentra extra hoog. Het (verplichte) 
gebruik van mondkapjes zal zeer waarschijnlijk nog minimaal diverse maanden gaan duren. Als we 
niets doen aan zwerf-mondkapjes hebben we daar letterlijk nog veel langer last van.

De VLP heeft de volgende vragen voor de wethouder:

1. Heeft u de (toename van) zwerf-mondkapjes in de Roosendaalse openbare ruimte ook 
geconstateerd?

2. Heeft u sinds de opkomst van zwerf-mondkapjes iets ondernomen speciaal gericht op het 
tegengaan van mondkapjes-zwerfafval? Zo ja, wat? Zo nee, waarom niet?

3. U probeert sinds enige maanden onder meer met ludieke acties zwerfafval te verminderen in 
onze gemeente. Ziet u iets in acties gericht op het tegengaan van zwerf-mondkapjes bij diverse 
hotspots? Zoals mogelijk een variatie op uw ‘grote ratten’-borden met daarbij een grote 
afvalemmer? Zo nee, waarom niet? Zo ja, per wanneer kunt u daarmee beginnen?

 

Namens de VLP,

Alex Raggers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Medewerkers van de gemeente Roosendaal komen inderdaad rondzwervende mondkapjes 
tegen in Roosendaal. Het vaakst komen ze voor in het Centrum en in de wijk Westrand. 

2. Ja. Wij hebben gebruik gemaakt van de landelijke campagnebeelden tegen rondzwervende 
mondkapjes en een uiting uit de campagne Samen aan de Bak (campagne voor alle Saver-
gemeenten). Het gebruik van mondkapjes zal nog enige tijd blijven. Daarom komen er medio 
februari ook uitingen in de stijl van Roosendaal aan de bak.

3. Een ludieke actie is minder op zijn plaats bij een onderwerp dat Covid-19 aan gaat. We hangen 
binnenkort posters op druk bezochte plaatsen om aandacht te geven aan dit probleem.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


